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Secretarieel verslag Najaars Algemene Ledenvergadering der Nederlandse Gewichthef Bond, 
gehouden in november 2024 
Op 11 november 2024 vond de najaars Algemene Ledenvergadering (ALV) plaats. Tijdens deze 
vergadering bleek dat er niet voldoende stemgerechtigde leden aanwezig waren om rechtsgeldige 
besluiten te kunnen nemen. Dit betekende dat de vergadering wel doorgang vond, maar dat er geen 
formele stemmingen konden plaatsvinden. Desondanks zijn diverse onderwerpen besproken en heeft 
het bestuur meerdere mededelingen en presentaties verzorgd. 
 
Het bestuur opende de vergadering met enkele mededelingen. Tom de Hoop gaf een toelichting op het 
lopende contact met NOC*NSF. Daarnaast lichtte Tom toe dat er een technische staf is geïnstalleerd. 
Deze staf zal betrokken zijn bij het opstellen van nieuw beleid op het gebied van topsport en 
het uitzendbeleid richting Europese en Wereldkampioenschappen. 
 
Vervolgens presenteerde het bestuur het jaarverslag aan de aanwezigen. Daarnaast werd de 
jaarrekening toegelicht. Hierbij gaf het bestuur aan dat de accountant helaas geen positieve verklaring 
kon afgeven vanwege ontbrekende informatie. De accountant heeft zich daarom onthouden van een 
oordeel. Vervolgens werd de begroting voor het jaar 2025 besproken. Ook presenteerde het bestuur 
het meerjarenplan 2024–2028, waarin de koers en prioriteiten voor de komende jaren uiteen zijn gezet. 
 
Het bestuur deed een aantal voorstellen aan de leden. Allereerst werd voorgesteld om te starten met 
het opstellen van formele verenigingsdocumenten; een huishoudelijk reglement en een besluitenlijst. 
Daarnaast werd voorgesteld om alle voorzitters van commissies te installeren in een zogenoemde 
Commissie van Continuïteit. Verder stelde het bestuur voor om een promotiecommissie op te richten 
en om de atletencommissie stemrecht te geven binnen de ALV.Tot slot werd er gesproken over de 
inrichting van de scheidsrechtersopleiding. Daarnaast kwamen enkele commissies aan het woord en 
deden zij diverse mededelingen over hun activiteiten en lopende zaken. 
 
Om alsnog besluiten te kunnen nemen over de besproken punten, werd op 20 november 2024 een 
Buitengewone Algemene Ledenvergadering (BALV) uitgeschreven en gehouden. Tijdens deze 
vergadering werden de notulen en het secretarieel verslag van de eerdere BALV van april 2024 
goedgekeurd. Vervolgens werden de voorstellen betreffende het opstellen van bestuurlijke 
documenten unaniem aangenomen. Ook het jaarverslag en de jaarrekening werden goedgekeurd, 
evenals het jaarplan en de begroting voor 2025. Het meerjarenplan 2024–2028 werd eveneens 
aangenomen. 
 
Het voorstel om een Commissie van Continuïteit op te richten en hierin de voorzitters van alle 
commissies te installeren, werd goedgekeurd door de leden. Het voorstel om stemrecht toe te kennen 
aan de atletencommissie werd daarentegen niet aangenomen. Het voorstel tot oprichting van een 
promotiecommissie werd goedgekeurd en de commissie werd daarmee formeel in het leven geroepen. 
Aansluitend werden de volgende personen benoemd in verschillende commissies: Kelly Urrea en 
Marlous Schuilwerve werden geïnstalleerd in de promotiecommissie, Stef Biemans in de 
atletencommissie, Victor Boonstra, Peter Prinsen, Robert Bessems en Pierre Schwanen in de commissie 
Wedstrijdorganisatie, en Veerle Ruinemans in de medische commissie.Het bestuur sprak zijn dank uit 
aan de nieuwe commissieleden en gaf aan uit te kijken naar een prettige en constructieve 
samenwerking. 
 
Tot slot was er ruimte voor de rondvraag. Hierin konden aanwezigen opmerkingen maken, vragen 
stellen en suggesties doen. Na beantwoording hiervan sloot de voorzitter de vergadering. 
 


